

“大咖来了”LGBT变装大赛报名开始啦！

回到 [酷儿论坛](#) 2016-03-11

我沉寂太久
只因害怕特别眼光
但我生来漂亮
这一次
不再沉默和犹豫
跟随内心的绽放
寻找那个本来的我



同到

MONDAY

03/18

正式开赛

大咖来了 BIG QUEEN



中国 L G B T 变装大赛

选手报名 · 火热进行

顶级变装赛事

谁能摘得今年中国变装后冠

垂询热线 ENQUIRY TEL \ 021-6053-6943

订座专线 TABLE BOOKINGS \ 400-669-1069



同到微信订阅号

WECHAT: TONTOU



上海市零陵路上海体育场7号门进到底左转, 近斜土路
Gate7 Shanghai Stadium, Lingling Rd., Shanghai



翻牌子App下载

最佳同志配对应用



OFFICIAL WEBSITE: WWW.TONTOU.COM

SINA WEIBO: HTTP://WEIBO.COM/TONTOU (同到)

大咖来了

中国 LGBT 变装大赛

中国 LGBT 变装大赛

大咖来了

“大咖来了”第一季中国LGBT变装大奖赛将于三月在上海ICON Club正式拉开帷幕，本次大赛由同到联合Angel主办，最佳同志配对应用“翻牌子”独家冠名，10号旅游、同志权威资讯、基腐头条、基本尚、中国同志力量、同性恋亲友会、同志之声、GS杂志、拉拉风向标Lestalk、华人LES之家、向阳花开·杭州LGBT、无柜之家公益联合会、酷儿论坛、Diversity UNNC、LESDO、北京同志中心、直同道合、南京微爱公益等合作单位鼎力支持，中国知名变装达人Maria担任主持，万元奖金以及“彩虹盛宴”中国同志游轮之行等奖励，共同打造LGBT达人们的变装盛会。

(赞助商、媒体等合作伙伴**持续招募中**，欢迎联系13122195702洽谈。)

中国知名变装达人 Maria

"BIG QUEEN"—The First Season LGBT Cross-dressing Contest will be held in the ICON Club in Shanghai in March. This Contest will be jointly hosted by Tontou and Angel, exclusively titled by the best gay match App "FORFUN". Moreover, the Contest has won support from more than 10 media platforms. Drag queen Maria will be the host, and the winners will get hugely rewarded. We will work together to create a great cross-dressing event for LGBT.

(We are recruiting cooperation partners of sponsors and media, please call +8613122195702.)

参赛要求 / Requirements

热爱变装，年龄在18周岁以上，男女均可报名参加；

根据自己打造专属明星造型和妆容；

自行搭配服装，不能太过暴露；

Males and females who love cross-dressing and are above 18 years old are welcome to enter;

Fancy costumes and makeup are welcome;

Dress yourself up, but not too exposed;

比赛内容 / Contest content

妆容服饰、才艺展示、唇舞等

Makeup costumes, talent show, dance, etc.

比赛地点 / Location

ICON Club (上海市徐汇区零陵路斜土路上海体育场7号门)

ICON Club (Gate 7 Shanghai Stadium, Lingling Rd., Shanghai)

评选规则 / Regulation

为保证比赛的绝对公平性，每场比赛的评选结果由两部分组成：

To ensure absolute fairness, the results of each round of contest consist of two parts:

1. 网络人气投票 (30%) On-line voting (30%)

2. 现场观众投票 (70%) Audience voting (70%)

每场演出以“演出秀+狂欢派对”的形式呈现，每场派对现场都将吸引来自全国各地的上千LGBT娱乐人士，每人都拥有投票权。

Every show is in the form of “Performance Show+ Carnival Party”. Every party will attract thousands of LGBT from across China and everyone has the right to vote.

报名方式 / Registration

关注同到微信公众号：**tontou**，在同到微信公众号聊天框内提交“艺名、年龄、电话、个人生活照、个人变装照”。组委会将根据选手资料进行初步筛选后，通知部分报名者参与海选。

Please subscribe the WeChat public account “tontou”, and submit your stage name, age, telephone, life photos, and photos of your cross-dressing to its chatting box. After initial screening of the submitted information, the Committee will notify qualified applicants for audition.

比赛赛程 Contest Schedule

大赛分为报名、海选、初赛、复赛、决赛5个阶段：

The Contest is divided into five stages: registration, audition, preliminary contest, semi-final contest, and final contest.

初赛第一场

The first round of preliminary contest

网上报名：2月23日—3月13日

Online registration: Feb. 23 – Mar. 13

线下海选：3月13日

Offline audition: Mar. 13

初赛演出：3月18日

Preliminary performance: Mar. 18

(第一场线下海选出10位选手参与第一场初赛演出，演出现场根据评选规则评选出1、2、3名，进入复赛)

(10 competitors will be selected from the offline audition to participate in the first round of preliminary performance. Based on the regulation, the Top 3 in the live performance will be selected for the semi-final)

初赛第二场

The second round of preliminary contest

网上报名：3月14日—3月20日

Online registration: Mar. 14 – Mar. 20

线下海选：3月20日

Offline audition: Mar. 20

初赛演出：3月25日

Preliminary performance: Mar. 25

(第二场线下海选出10位选手参与第二场初赛演出，演出现场根据评选规则评得出1、2、3名，进入复赛，演出现场邀请第一场初赛胜出选手担任表演嘉宾)

(10 competitors will be selected from the offline audition to participate in the second round of preliminary performance. Based on the regulation, the Top 3 in the live performance will be selected for the semi-final, and the selected competitors from the first round of preliminary contest will be invited as performing guests)

初赛第三场

The third round of preliminary contest

网上报名：3月21日—3月27日

Online registration: Mar. 21 – Mar. 27

线下海选：3月27日

Offline audition: Mar. 27

初赛演出：4月8日

Preliminary performance: Apr. 8

(第三场线下海选出10位选手参与第三场初赛演出，演出现场根据评选规则得出1、2、3名，进入复赛，演出现场邀请第一场、第二场初赛胜出选手担任表演嘉宾)

(10 competitors will be selected from the offline audition to participate in the third round of preliminary performance. Based on the regulation, the Top 3 in the live performance will be selected for the semi-final, and the selected competitors from the first and second round of preliminary contests will be invited as performing guests)

复赛

Semi-final contest

复赛指导：4月10日

Semi-final instruction: Apr. 10

复赛演出：4月15日

Semi-final performances: Apr. 15

(三场初赛胜出的9位选手参与复赛演出，演出现场根据评选规则得出前5名，进入决赛)

(9 competitors selected from the 3 rounds of preliminary contests will participate in the semi-final performance, and the Top 5 in the live performance will be selected for the final contest)

决赛

Final contest

决赛指导：4月17日

Final instruction: Apr. 17

决赛演出：4月22日

Final performances: Apr. 22

(演出现场根据评选规则得出冠军、亚军、季军，根据网络投票得出“最佳网络人气奖”，根据现场观众评出“最佳着装奖”、“最佳妆容奖”、“最佳才艺奖”)

(Based on the regulation, the champion, runner-up, and second runner-up will be selected in the live performance. The “Highest Online-Popularity Award” will be decided upon online voting and the “Best Dressed Award”, “Best Makeup Award”, and “Best Talent Award” will be determined by the audience on site)

奖项设置 Prizes

□ 冠军 Champion □

荣誉奖杯+变装皇冠

Honor Trophy+ Crown

奖金5000元

Award of ¥ 5000

2016“彩虹盛宴”中国同志游轮之旅船票（价值6000元）

Ticket for the 2016 “Rainbow Feast” Cruise Tour (worth ¥ 6000)

□ 亚军 Runner-up □

荣誉奖杯

Honor Trophy

奖金2000元

Award of ¥ 2000

2016“彩虹盛宴”中国同志游轮之旅船票（价值6000元）

Ticket for the 2016 “Rainbow Feast” Cruise Tour (worth ¥ 6000)

季军 **Second runner-up**

荣誉奖杯

Honor Trophy

奖金1000元

Award of ¥1000

2016“彩虹盛宴”中国同志游轮之旅船票（价值6000元）

Ticket for the 2016 “Rainbow Feast” Cruise Tour (worth ¥6000)

所有获奖选手均可获ICON终身荣誉尊贵会员，有机会签约ICON驻场艺人，有机会签约翻牌子App才艺代言人，有机会参与“上海彩虹旅游周”、“骄傲唱响”、“彩虹盛宴”各主题派对和比赛演出。

All winners will have the lifetime honorable membership for ICON, and have the opportunity to sign with ICON as its on-site artists. Winners also have the opportunity to sign with the FORFUN App as its talent spokesman, and have the opportunity to perform during the “Shanghai LGBT Tourism Week”, etc.



直同道合
中國直同聯盟
Chinese Gay-Straight Alliance

直同道合(中国直同联盟)，主要由异性恋者组成的公益组织，宗旨是“直人撑同志”！
微信公众号：zgztlm
微博：@直同道合-中国直同联盟

更多活动预告及精彩资讯请长按二维码关注本组织



阅读原文